



شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع Dhofar Generating Company S.A.O.G

Board of Directors Resolutions' Disclosure

الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة

Dhofar Generating Company SAOG (the "Company") advises the Capital Market Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors' community that it has resolved the following through a circular resolution of the Board of Directors ("Board") on 11 August 2022:

تودّ شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع ("الشركة") إبلاغ كل من الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط والمستثمرين بأن مجلس الإدارة ("المجلس") قد اعتمد القرارات التالية بالتمير بتاريخ 11 أغسطس 2022م:

- (i) Pursuant to the request from Mr. Rohit Gokhale to resign as a member of the Board of the Company due to personal reasons, it has been decided to accept his resignation with immediate effect.
- (ii) Following Mr. Rohit Gokhale's resignation from the Board of the Company, the Board has appointed Mr. Ahsen Saeed as a temporary director of the Company with immediate effect.

1. نزولاً عند طلب الفاضل/ روهيت جوخال الاستقالة من منصبه كعضو في مجلس إدارة الشركة لأسباب شخصية ، تقرر قبول استقالته على أن تسري هذه الاستقالة على الفور .

2. بعد استقالة الفاضل/ روهيت جوخال من مجلس إدارة الشركة، قام المجلس بتعيين الفاضل/ أحسن سعيد كعضو مؤقت في مجلس إدارة للشركة على أن يسري هذا التعيين على الفور .

Mr. Ahsen is qualified senior management professional with more than 25 years of experience managing finance & accounts in leadership roles across diverse organizations.

الفاضل/ أحسن أحد الخبرات القيادية المحترفة مع أكثر من 25 عاما من الخبرة في إدارة الشؤون المالية والحسابات في أدوار قيادية عبر مؤسسات مختلفة.

Amer Al Mashani
Chief Executive Officer

عامر المعشني
الرئيس التنفيذي

